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 Närvarande: Janerik Lundquist, IEI, ordf.                                    

Kjell Karlsson, ITN                        
Peter Hult, IMT 
Per Sandström, IFM                
Klervie Toczé, IDA 
Philip Engström, ITN 
Torbjörn Larsson, MAI  
Martin Eneling, UF                                 
 

 
1. Sammanträdets öppnande 
Ordföranden förklarade sammanträdet öppnat. 

2. Val av sekreterare 
Per Sandström valdes till sekreterare. 

3. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

4. Caroline Hövik 
Caroline Hövik, ombudsman på Sveriges Ingenjörer, informerade  
om sin verksamhet och  möjligheter till samarbete och aktiviteter 
diskuterades. 

5. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

6. Meddelanden 
- Rekrytering av en ny universitetsdirektör pågår. Janerik är med 
som facklig representant i processen.                                                       
- Biträdande universitetslektorer får anställas på 7 år numera. 

7. Fackliga frågor på institutionsnivå 
Aktuella frågor på institutionerna diskuterades. 
 
8. Rapport från högskolerådet 
Kjell Karlsson informerade om det senaste mötet i högskolerådet. 
Bland annat om förbundets svar på olika utredningar.  

 



9. Översyn av Samverkansavtalet 
Ett nytt samverkansavtal har diskuterats länge, men en överens-
kommelse ser ut fortfarande ut att ligga ganska lång fram i tiden.  

10. Beslut om uppdragstillägg 
Det finns ett nytt beslut om uppdragstillägg. De som har chefsupp-
drag kommer att få tillägg beroende på olika faktorer, tex storlek på 
institution. Nivåer för Studierektorer och TA-chefer är ej klara. 

11. Nedläggning av ett antal språkkurser på LiU 
Ett antal språkkurser kommer att läggas ned omgående förutom 
några program, tex Yi och Ii, som dock snart också läggs ned. Detta 
kommer att leda till arbetsbrist för ett antal språklärare inom några 
år. 

12. Utveckling av Campus Norrköping 
En total översyn om hur man kan utveckla campus Norrköping i 
framtiden har startat. En stor projektgrupp är tillsatt och två refe-
rensgrupper. Saco-S är med i den ena referensgruppen. En rapport 
ska finnas klar den 240939.  

13. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

14. Nästa sammanträde 
En doodle skickas inför nästa möte någon gång i maj. 

15. Sammanträdets avslutande 
Ordföranden förklarade sammanträdet avslutat. 

 
 
 
 
Janerik Lundquist 
Ordförande 

Per Sandström 
Sekreterare 

 


